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Írásbeli választ inénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós
Nemzeti Erőforrás Miniszter Úrhoz :

„A szétosztott 1 milliárd német pont mekkora részét fordították az allergológiai ellátá s
színvonalának a javítására, az allergológiai szakrendelések betegfogadási listáina k

csökkentésére? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vettem a „Mikortól várható a betegfogadási listák csökkenése?” cím ű írásbeli
kérdésemre adott válaszát. Abban Ön arról tájékoztat, hogy összesen 1 milliárd német pont kerül t
kiosztásra az egészségügyi szolgáltatók között a 2011 . július 1-től 2011 . október 31-ig terjedő
időszakra. Így az egészségügyi szolgáltatók már jelenleg is felhasználhatják megnövekedett
kereteiket a betegfogadási listák csökkentésére.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

A szétosztott 1 milliárd német pont mekkora részét fordították az allergológiai ellátás
színvonalának a javítására, az allergológiai szakrendelések betegfogadási listáina k
csökkentésére?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 26 .

Dr-OIa~C Eajos
országgyűlési képviselő
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